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O przejście dla pieszych przy skrzyżowaniu ul. Fortecznej i ul. Narvik oraz działania zmierzające do

obniżenia prędkości samochodów korzystających z ul. Fortecznej wnioskuje radny Michał Starobrat.

Natomiast radny Łukasz Sęk dopytuje o montaż ogniw fotowoltaicznych na dachach budynków

miejskich  i na miejskich terenach.

Radny Łukasz Sęk prosi Prezydenta o informacje na temat liczby instalacji fotowoltaicznych

zamontowanych na nieruchomościach gminnych w 2019 i 2020 roku oraz jakie instalacje

planowane są do wykonania w kolejnych miesiącach 2020 r. i w 2021 r. Radnego interesuje

także, czy rozwijany jest program montażu paneli fotowoltaicznych na autobusach i jakie są

jego efekty a także, czy panele montowane są na przystankach komunikacji miejskiej. Radny w

interpelacji odniósł się także do wcześniejszej korespondencji, w której urząd zapowiedział

przeprowadzenie analizy możliwości montażu paneli fotowoltaicznych na konstrukcji Tauron

Areny Kraków. Radny chciałby wiedzieć, czy taka analiza została przeprowadzona i jakie są jej

wyniki.

Do radnego Michała Starobrata w sprawie przejścia dla pieszych zwrócili się mieszkańcy ul.

Fortecznej. – Skrzyżowanie to jest często wykorzystywane przez pieszych, którzy udają się na

plac zabaw, do Parku Maćka i Doroty, czy posesji przy ul. Narwik. Co dziwne, na skrzyżowaniu

Fortecznej i Chęcińskiej istnieje przejście, ale prowadzi tylko do kilku domów, a natężenie ruchu

pieszych jest wielokrotnie mniejsze – argumentuje radny Starobrat i apeluje w interpelacji o

szybkie działania w tej sprawie.
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